
Des de Girona a Marrakesch, aquesta parella d’universitaris, residents a Roda de Ter, van aconseguir un espectacular 
triomf en la seva primera participació en una competició esportiva al Marroc. Cal esmentar que aquesta cursa està limitada 
a universitaris, amb vehicles amb més de 20 anys d’antiguitat i sense la possibilitat de fer servir les noves tecnologies per 
desplaçar-se pel desert.

A la seva arribada a Roda de Ter, després de superar la llarga tornada (amb cotxe) des de l’esmentada localitat marro-
quina, Autet - de Pallejà van rebre una emocionada rebuda dels seus incondicionals i tot seguit ens van comentar les seves 
impressions d’una aventura que va començar gairebé per casualitat i que pot tenir continuació en un futur pròxim.

Com va sorgir la idea d’anar a competir en l’UNIDESERT?
A la Universitat (UDG) havia sentit comentaris que es feia aquesta prova. Ens vam ajuntar quatre amics que teníem 
la intenció de viure l’experiència i al final vam decidir posar-nos en marxa i començar a treballar en el projecte.

Que t’ha semblat el format de prova?
És un format molt bonic i agraït alhora. El fet d’haver d’anar amb cotxes vells que els has d’arreglar i preparar, 
et donen pautes per aconseguir els diners suficients per poder anar ... Al meu entendre està molt bé, a mi m’ha 
agradat molt.

Que és el que més us ha agradat de l’experiència?
L’esperit de lluita que es crea una vegada embolicat en la competició. Es crea un grup, t’ajudes en tot, estàs pen-
dent d’ells i a l’inrevés. No tinc cap dubte que sense l’ajuda dels meus companys no hagués aconseguit guanyar.
És del tot cert el que es comenta des de l’organització de l’UNIDESERT, sobre el tema de la companyonia. El 
suport mutu i el treball en equip és fonamental per creuar la meta cada dia.
Així doncs, al meu entendre el bon rotllo entre nosaltres ha estat vital des del dia 0. Concretament abans de 
marxar de Girona amb un altre company vam estar canviant el motor d’un escarabat.

Havies estat alguna vegada al Marroc?
Doncs no, és la primera vegada que hi anava. No tenia cap experiència en aquell país, solament els comentaris de 
companys que havien participat en altres edicions de la prova.

Quant al finançament, Com ho vau fer?
Sens dubte va ser el punt més feble del nostre projecte. Vaig voler centrar-me sobretot en la preparació del cotxe 
i en aquest aspecte no vam tenir problemes. Així doncs vam tenir poc temps per buscar patrocinadors, lliurar 
currículums, ... Vam aconseguir la meitat del pressupost necessari per finançar el projecte.

Quin plantejament de carrera vau fer? Alguna estratègia en particular?
Des de la sortida de Girona, érem cinc equips, K1 Racing Team, Pau’s Team, AX-MEN, LBB UniDesert i nosaltres 
(N&LL Team), teníem molt clar que des del minut 0 aniríem plegats. En la primera etapa vam prendre la sortida, 
ens vam esperar i a partir d’aquest instant l’estratègia va ser aquesta. Crec que això ha estat la clau perquè ara 
mateix siguem els guanyadors de l’UNIDESERT 2016.
Entre aquests equips estava el vencedor de l’edició 2015 (AX-MEN) i això ha estat de gran ajuda pels quals érem 
debutants en la prova.

Us han quedat ganes de repetir?
Sí, segur. M’agradaria seguir en aquest món. Intentar tornar al Marroc, fer la Copa Jimmy, fer la Baja Aragón. En fi 
ara mateix no sé com, però m’agradaria seguir en les proves de tot terreny.

Que en faràs del cotxe amb el qual has competit a l’UNIDESERT?
És el meu cotxe, és amb el qual vaig a treballar cada dia. O sigui que seguirà sent el meu vehicle del dia a dia.

Queda clar doncs que, l’UNIDESERT ha estat el punt de partida d’una trajectòria esportiva que Autet - de Pallejà esperen 
que es desenvolupi en l’especialitat que més els atreu de món de la competició automobilística, el 4 x 4.
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